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Dag van het kind 

 

Het was druk in de kliniek op vrijdag 28 juni, de dag van het 

kind! Els maakte van haar netwerk gebruik door mensen van de 

kerk en het wijkteam te wijzen op een medische campagne on-

der jongeren die dag en velen gaven daar gevolg aan. Het mes 

snijdt dan aan drie kanten: de studenten van ESPOL helpen met 

controles van meten en wegen en het geven van voedingsadvie-

zen, Els geeft waar nodig medische adviezen en deelt vitamines 

uit én Globe Naranja wordt steeds bekender in de wijk. 

Helaas kan Els niet meer werken op de eerste locatie in Horizon-

tes vanwege veiligheidsproblemen voor haar, maar ze kan geluk-

kig wel haar vak weer uitoefenen op de tweede locatie Globe 

Naranja. Daar valt nog heel veel te doen, zoals protocollen 

schrijven, naamsbekendheid vergroten en campagnes uitvoeren, 

maar het begin is er! En beetje bij beetje druppelen de patiënten 

binnen en die geweest zijn, komen terug!  



 

 

Pagina 2                                                                                   NIEUWSBRIEF 

Wat een mooie ruimte! 

Mooie T-shirts 

Een leuk voorbeeld van samenwerking ontstond vorige week toen de 

thuisbezorgservice Rappi, waar Els mee samenwerkt om niet bezorgde 

en overgebleven maaltijden in ontvangst neemt om uit te delen, ineens 

langs kwam met een stapel broodjes hamburger. Op dat moment speel-

de de plaatselijke voetbalclub op het grasveldje voor de deur van de kli-

niek en was de link gauw gemaakt: jongens, wie heeft er nog trek in een 

broodje?? 

 

 
 
 

Laat LaSon-
risa Naranja 
nu ook in de 
prijzen val-

len! 
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Bestuursnieuws 

 
Wim van der Linden heeft zich inmiddels teruggetrokken als voorzitter 

en  Wolter de Graaf neemt zolang waar als interim-voorzitter. Adriaan 

van der Zijde was bij de laatste bestuursvergadering aanwezig om wel-

licht deze rol op zich te nemen. 

   
Donateurs 
 
Een groep jongeren uit de PKN van Oudehaske in Friesland, had het plan 

om samen een ontwikkelingsreis naar Servië te maken. Ze kwamen re-

gelmatig bij elkaar om leuke dingen met elkaar te doen en ook , dmv 

diverse acties, geld op te halen om deze reis mogelijk te maken. Toen 

kwam corona en hoe verder de tijd vorderde, hoe minder belangstelling 

er voor die reis was. Maar er was inmiddels wel geld! Toen besloten ze 

het opgespaarde geld te doneren aan goed doel en laat La Sonrisa 

Naranja nu ook in de prijzen vallen: €500 voor de pot! Bedankt Wyanne, 

Daan, Christian, Stijn, Friso en Ynke! Dit geld gaan we goed gebruiken 

want op de nieuwe locatie valt er nog genoeg aan te schaffen en te ver-

beteren! 

Sponsorgeld….. 
 
Niet alles gaat altijd van een leien dakje: heb je net een laborant aange-

nomen, gaat je apparatuur kapot en voor je weer iemand bereid vindt 

om dit tegen een niet al te hoge prijs te repareren?? Daar kunnen we 

wel wat sponsorgeld voor gebruiken. Help!!   

T shirts 
 
Wat een verrassing! Marja , stewardess van KLM, en Anita, voorzitter 

van de stichting BeBizzy, waren in Guayaquil en brachten een bezoek 

aan onze tweede vestiging Globe Naranja. Els ontving ze allerhartelijks 

en zeker toen een doos T-shirts overhandigd werd om uit te delen  



De eerste 
medische 

campagne is 
een feit 
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Uiterste concentratie 

De studenten van ESPOL 
aan het werk 

Berichten van Els 

De eerste maand is voorbij: de tweede vestiging is geopend! Elke dag 

zijn er patienten, bloedafnames of echos. Uiteraard is het niet zo dat de 

praktijk direct helemaal vol zit, maar voor de eerste maand is er aardige 

aanloop. 

De eerste medische campagne is ook al een feit: de studenten van de 

plaatselijke universiteit ESPOL heeft gratis voedingsadvies gegeven aan 

zwangere vrouwen. Onze eigen verloskundige heeft alle vrouwen onder-

zocht en zelf heb ik bij iedereen een echo gemaakt. Uiteindelijk kreeg 

elke patient een vitaminepreparaat mee naar huis om de kans op een 

gezonde zwangerschap te vergroten. 

Vrijdag 28 juni zullen we nogmaals eenzelfde actie hebben, waarbij deze 

keer kinderen tot 10 jaar in de schijnwerpers worden gezet. Uiteraard 

worden er voedingsadviezen gegeven, krijgen ze een gratis medisch 

consult en uiteindelijk is er een kleine donatie in de vorm van vitaminen. 

De opening van een medisch centrum in Ecuador gaat niet zonder slag 

of stoot. De afgelopen weken ben ik ook behoorlijk druk geweest met 

verschillende aanvragen. Een van de aanvragen is de aanvraag voor een 

vergunning. Op het moment dat de vergunning is aangevraagd, mag het 

medische centrum open en over het algemeen is dit niet erg 

ingewikkeld. In dit geval was het uiteraard weer anders: we zijn een 

stichting. Gelukkig had ik via via een telefoonnummer gekregen 

waardoor ik direct bij het ministerie van gezondheidszorg iemand aan de 

lijn kon krijgen die er verstand van had. Ik moest een tabel insturen en 

daarna zou het medische centrum een code krijgen, waarmee de 

vergunning kon worden aangevraagd. Uiteraard direct opgestuurd en 3 

dagen later had ik de code. Bij de aanvraag van de vergunning, wat bij 

een andere instantie is, werd na 3 dagen gesignaleerd dat het district 

die was ingevuld door het ministerie van gezondheidszorg, niet bestond 

in het systeem van de vergunning verstrekker. Na wat heen en weer 

gebel, kwam ik erachter dat onze registratie in de kamer van 

koophandel aangepast moest worden, zodat de vergunning aangevraagd 

kon worden. De aanvraag loopt nu, hopelijk meer over 6 maanden. 

Ook de elektriciteitsmeter aanvragen was een hele uitdaging. In juni 

2023 heb ik de aanvraag gedaan, maar tot nu toe nog niet officieel aan-

gesloten. Op het moment dat de aanvraag is gedaan, mag je proviso-

risch aangesloten worden, totdat de meter is geplaatst. Maar na een 

jaar, toch maar eens teruggegaan naar het elektriciteitsbedrijf. Daar 

werd mij meegedeeld, dat ik een elektrisch plan moest indienen met een 

architectonische tekening. Die hadden we niet. Via via weer een elek-

trisch ingenieur geraadpleegd. Hij vertelde dat het waarschijnlijk kwam 

omdat we een meterkast hadden aangebracht met plaats voor 2 meters 

en dat het elektriciteitsbedrijf daarom wil weten wat er verder allemaal 
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Eerst de lichaamslengte 

En daarna de bloeddruk 

 

 

 

 

 

Criminele ben-
des hebben de 
controle com-
pleet overge-

nomen 

nog gepland staat. Dus de makkelijkste oplossing was: meterkast ver-

vangen. Toen dat was gebeurd, moesten de eigendomsdocumenten nog 

worden veranderd van woning naar commercieel en uiteindelijk is het me 

vorige week gelukt om de aanvraag weer in te dienen. Gisteren kwam er 

personeel voor inspectie; waarbij er iets gezegd werd over verkeerde be-

drading; maar uiteindelijk is de aanvraag goedgekeurd. Volgende week 

wordt de meter waarschijnlijk geplaatst. Wordt vervolgd.  

Op de oude vestiging, wordt op dit moment ook nog steeds gewerkt. He-

laas kan ik daar nu niet meer naartoe. Niet alleen omdat de werktijden 

op allebei de locaties gelijk zijn, maar ook omdat het op de eerste locatie 

simpelweg te gevaarlijk is. De afgelopen jaren is de situatie in de wijk 

van onze hoofdlocatie sterk veranderd. Waar het uiteraard altijd een bui-

tenwijk was van Guayaquil, waar veel armoede is en daardoor ook veel 

socio-economische problemen, is sinds de coronacrisis de situatie erg 

veranderd. Criminele bendes hebben de controle over de wijk compleet 

overgenomen, waarbij de politie eigenlijk buitenspel is gezet. In de 

afgelopen jaren, zijn moorden, afpersing en bedreiging aan de orde van 

de dag. Dit gaat dan meestal als eerste naar de mensen waar schijnbaar 

het meeste kan worden gehaald: de eigenaren van bedrijven. Hierdoor 

zijn al veel winkeltjes gesloten in de wijk. Ook zijn inwoners bang om 

buiten te komen, aangezien huurmoorden vaak voorkomen: een maand 

geleden is onze buurjongen op klaarlichte dag doorgeschoten door 2 

personen op een motor.  

Toch gaat ons personeel elke dag naar het medisch centrum om de pati-

ënten, die we al 16 jaar medische zorg verlenen, te kunnen helpen. Elke 

dag zijn er medische consulten, tandheelkundige consulten, laboratori-

umonderzoeken, verpleegkundige handelingen. Verder ontvangen we via 

de voedselbank donaties van voeding en medicijnen, die we onder de ge-

zinnen die het het hardst nodig hebben, verdelen. De werksituatie op dit 

moment is gespannen, maar ons personeel is zeer toegewijd en enkelen 

van hen wonen zelf in de wijk, waardoor zij ook goed kunnen inschatten 

hoe de veiligheidssituatie op ieder moment is. Dit is ook de reden waar-

om ik zelf niet meer naar het medisch centrum ga: er zijn indicaties dat 

de situatie voor mij niet veilig genoeg is. Op afstand houden Gonzalo en 

ik toezicht en lossen problemen op, waar dat nodig is.  

 

Stagiair 

Goed nieuws is dat er zich een stagiair heeft aangemeld voor november. 

Een student van de universiteit van Utrecht. Tegen die tijd hoort u er 

meer van.  




